
Bestyrelsens beretning 2024 Fremlagt på generalforsamlingen den 20. marts 2025 

Kære medlemmer, 

Jeg vil gerne indlede denne beretning med en stor tak til den siddende bestyrelse for deres 
engagement og indsats i det forgangne år. Selvom vi ikke har stået over for store og 
skelsættende beslutninger, har de opgaver, der har været på bordet, været håndteret eƯektivt 
og med stor omhu. 

Året 2024 har budt på forandring i vores nabolag – fire huse har fået nye ejere, og yderligere to 
er sat til salg. Dette har givet os anledning til at byde velkommen til nye medlemmer i 
foreningen, hvilket er en glædelig udvikling for fællesskabet. 

Generelt har der været en rolig atmosfære i kvarteret, men et par hændelser fortjener alligevel 
at blive nævnt. En gadelampe valgte at stoppe med at lyse – tak til dem, der hurtigt fejlmeldte 
dette, så vi kunne få det løst. Derudover blev en postkasse på Baldersvej 6 sendt til de højere 
luftlag, men i en smuk gestus for fællesskabet lå der kort efter et anonymt bidrag i vores 
postkasse (Baldersvej 3), som gjorde det muligt at erstatte den. En stor tak til den ukendte 
giver – Baldersvej 5 satte stor pris på den flotte handling! Det er dejligt at se, at ansvarlighed 
og ærlighed stadig lever i bedste velgående blandt vores unge mennesker. 

 

Med disse ord afslutter jeg bestyrelsens beretning for 2024. Tak for et godt år – og lad os 
sammen se frem mod endnu et! 

Med venlig hilsen, Lars Borris Jensen Formand for grundejerforeningen. 


